
موضوع میزبانی تیم های اســـتقلال و پرســـپولیس در ورزشگاه تختی در فصل 
جدید رقابت های لیگ برتر از مدتی قبل مطرح شده و این درحالی است که 
در جلسات اخیر برگزار شده بین مسئولان فدراسیون و سازمان لیگ و نهادهای 
، تصمیم به برگزاری دیدارهای خانگی سرخابی  ها تا پایان فصل  ذی ربط دیگر
در ورزشگاه دوم شهر تهران گرفته  شده است. نکته قابل توجه اینکه تا پیش 
از این گفته می شد این دو تیم مطرح و پرطرفدار پایتخت تا زمان آماده شدن 
کامل ورزشـــگاه آزادی دیدارهای خانگی خود را در تختی انجام می  دهند که 
بر همین اساس نیز چند هفته ای بیشتر در این ورزشگاه میزبان نخواهند بود 
اما حالا به طور رســـمی خبر رســـیده که این تیم ها باید تا پایان فصل در تختی 

پذیرای حریفان خود باشند!
البته در این زمینه پیش از این نیز اخباری مطرح شده بود مبنی بر اینکه شاید 
کار بازسازی ورزشگاه آزادی تا پایان فصل جاری به طول انجامیده و به همین 
دلیل هم دو تیم مطرح لیگ برتر باید به هر شـــکل ممکن در ورزشـــگاه تختی 
کار خود را تا پایان فصل ادامه بدهند. این درحالی است که داود رفعتی، دبیر 
ســـتاد آماده سازی ورزشگاه های لیگ برتر گفته بود دیدارهای لیگ نخبگان 
این دو تیم به اضافه بازی های بزرگ و مهم آنها در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد 
شد. البته باید به این بازی های مهم، دیدارهای ملی در مرحله سوم مقدماتی 
جام جهانی را هم اضافه کرد. این در شـــرایطی اســـت که وضعیت زیرساختی 
چمن ورزشگاه و اتفاقی که در سال گذشته برای آن در حین بازی های لیگ 
قهرمانان رخ داد، باعث شـــده تا حســـابی چشم مسئولان امر به منظور برگزاری 
پرفشـــار رقابت هـــای مختلـــف روی چمـــن آزادی که احتمالا دوبـــاره منجر به 
تخریب چمن در تنها ورزشگاه استاندارد تهران خواهد شد، ترسیده باشد اما 
اینکه آیا در واقعیت چنین اتفاقی رخ خواهد داد و تا پایان فصل سرخابی ها 
به جز دیدارهای مهم، بازی های دیگر خانگی خود را در تختی برگزار خواهند 
کرد، به نظر می رسد این بحث، کمی دور از واقعیت و ادعایی ناممکن باشد. 
در هر صورت طبق برنامه اعلام شده از سوی AFC تیم ملی به همراه استقلال 
و پرســـپولیس در حدفاصل نیمه شـــهریور تا پایان آذرماه باید دیدارهایی را در 
ورزشگاه آزادی برگزار کنند که شرایط برگزاری این دیدارها به صورت مستقیم 
در اولویت اول به اســـتانداردهای معرفی شـــده از ســـوی فیفا و کنفدراســـیون 
آســـیا مرتبط اســـت و ســـپس به آبرو و حیثیت ملی و فوتبالی ایران گره خورده 
و بایـــد براســـاس آن در بهتریـــن شـــرایط این میزبانی ها را انجـــام داد. به این امر 
البته باید دیدار دربی و برگزاری رقابت سرخابی ها با تراکتور و سپاهان را هم 
یادی در این  در این بازه زمانی اضافه کرد تا مشخص شود آنچنان هم فشار ز
( به چمن  ســـه ماه ونیم با برگزاری 11 دیدار )میانگین حدود هر بازی در 10 روز
ورزشـــگاه نخواهد آمد اما همان طور که گفته شـــد نگه داشتن ورزشگاه آزادی 
به خصوص در بحث چمن در شرایط ایده آل باعث شده تا این تصمیم از سوی 
مسئولان گرفته شود. با این حال اینکه با انجام فقط دو بازی از لیگ الیت در 
بهمن ماه و تنها با برگزاری دو دیدار ملی در ایام تعطیلات نوروز سال بعد، این 
تصمیم یعنی دور از آزادی ماندن ســـرخابی ها در نیم فصل دوم نیز همچنان 
تداوم داشـــته باشـــد، به نظر نمی رسد در آن مقطع زمانی پابرجا بماند؛ هرچند 
در پشت پرده شاید مسائل دیگری ازجمله بدهی میلیاردی دو تیم پرطرفدار 

تهرانی به شرکت توسعه و تجهیز هم وجود داشته باشد. 

  ماجرای بدهی به شرکت توسعه و تجهیز 
در اینکه شرکت توسعه و تجهیز از برگزاری دیدارهای استقلال و پرسپولیس 

مقابل حریفان  شان در بازی های لیگ برتر به شدت استقبال می کند، شکی 
وجود ندارد؛ چراکه این مساله از لحاظ مالی به سود این شرکت بوده و ورزشگاه 
یافت  آزادی غیـــر اینکـــه بابت این میزبانی ســـرخابی از آنها اجاره ســـنگین در
می  کند، ســـهم خودش از تبلیغات را هم از ســـازمان لیگ می گیرد. در همین 
راســـتا این شـــرکت در یک سال اخیر ســـخت به دنبال این بوده تا مطالباتش 
یافت کند.  را از ســـرخابی ها بابت دیدارهای برگزار شـــده در این ورزشـــگاه در
جالب اینکه حتی شرکت توسعه و تجهیز قصد داشت طلبش از سرخابی ها و 
فدراسیون فوتبال را از بودجه ای که از دولت بابت وارد کردن VAR در اختیارش 
بود کســـر کند که با مخالفت فدراســـیون مواجه شـــد. بنابراین در شرایط فعلی 
یافت مطالباتش از سرخابی ها  نیز یکی از راه هایی که شرکت توسعه برای در
درپیش گرفته این است که برای فصل جدید مسابقات حضور سرخابی ها را 
در ورزشگاه آزادی محدود کند. سرخابی ها در شرایط فعلی از مالکیت وزارت 
ورزش درآمده  اند و به نظر می آید راهی جز پرداخت بدهی های سنگین خود 
( ندارند تا بتوانند بدون مشکل در  به ورزشگاه آزادی )شرکت توسعه و تجهیز

این ورزشگاه بازی کنند. 

  یک مدیر فدراسیون: سرخابی ها احتمالا از نیم فصل 
به دنبال بازی در آزادی خواهند بود

یک مقام مســـئول در فدراســـیون فوتبال درخصوص اینکه در صورت رسیدن 
ورزشگاه آزادی به میزبانی رقابت ها در فصل بعدی به نظر می رسد با کم شدن 
فشار بازی ها در نیم فصل دوم، دوباره رقابت سرخابی ها در این ورزشگاه از سر 
گرفته خواهد شد، گفت: »این احتمال وجود دارد اما باشگاه ها باید درخواست 
بدهند. البته مســـئولان شـــرکت توســـعه زمان می خواهند تا ورزشـــگاه آزادی را 
به طور کامل و اصولی بازســـازی کرده و چمن آن را برای لیگ قهرمانان آســـیا 
حفظ کنند اما برای این دو تیم، لیگ هم به همان اندازه رقابت های آسیایی 
مهم است. به هر صورت همه کری های این دو تیم در لیگ است و به همین 
دلیل این دو تیم از جایی و احتمالا از نیم فصل دوم به بعد فشار خواهند آورد 

بازی هایشان به آزادی برگردد.

  الیت در آزادی منتفی شد
همچنین درباره آخرین وضعیت ورزشگاه آزادی به منظور میزبانی از سرخابی ها 
در این ورزشگاه خبر می رسد به تازگی مسئولان شرکت AFG )شرکت همکار 
AFC ناظر بر اســـتانداردهای ورزشـــگاه های میزبان رقابت های آســـیایی( در 
تماس با باشگاه استقلال از این باشگاه درخواست کرده اند تا براساس اعلام 
فدراســـیون ایـــران مبنـــی بر میزبانی از تیم ملی قرقیزســـتان در ورزشـــگاه نقش 
جهان اصفهان در مرحله ســـوم مقدماتی جام جهانی -این بدان معناســـت 
که ورزشـــگاه آزادی فعلا برای میزبانی مهیا نیســـت- ورزشـــگاه جایگزین برای 

برگزاری رقابت های الیت را مشخص و معرفی کنند.
این در حالی است که قرار بر این است تا این درخواست به صورت رسمی از 
سوی فدراسیون فوتبال از این باشگاه صورت بگیرد اما شنیده های خبرنگار 
»فرهیختگان« حکایت از آن دارد که فعلا باشگاه استقلال در این خصوص 
تصمیـــم لازم را نگرفتـــه امـــا ایـــن احتمال وجـــود دارد از آنجایی که قرار اســـت 
رقابت های لیگ برتر در ورزشگاه تختی برگزار شود، همین ورزشگاه نیز به عنوان 

ورزشگاه آسیایی آبی پوشان در رقابت های الیت معرفی گردد.
شنیده ها حکایت از آن دارد که یک مقام مسئول در فدراسیون فوتبال در این 
خصوص این موضوع را مطرح کرده که استاندارد ها و الزامات در ورزشگاه تختی 
طوری لحاظ خواهد شد که کنفدراسیون فوتبال آسیا به برگزاری دیدارهای الیت 
در این ورزشگاه ایرادی را وارد ندانسته و مجوز لازم در این خصوص را بدهد.

ک و نقش جهان اصفهان  ی اســـتقلال خبر می رســـد دو ورزشـــگاه ارا از اردو
مدنظـــر کادر ایـــن باشـــگاه بـــرای میزبانـــی رقابت های الیت هســـتند. این در 
صورتـــی اســـت که پرسپولیســـی ها هم گویا از میزبانـــی آزادی در الیت ناامید 
شـــده اند و بعـــد از گرفتـــن هشـــدار های لازم در ایـــن خصوص قصـــد دارند تا 
هرچه سریع تر نسبت به این امر اقدام لازم را به عمل آورده و ورزشگاه میزبان 

جایگزین آزادی را معرفی کنند.
گفتنی است با توجه به اینکه تیم های سپاهان، آلومینیوم، استقلال، پرسپولیس، 
، فولاد و گل گهر  مجوز حرفه ای گرفته اند، تنها ورزشگاه های این تیم ها را  تراکتور
به عنوان ورزشگاه جایگزین ورزشگاه آزادی می توان معرفی و از آنها استفاده کرد.

پس از آنکه سامیار عبدلی به عنوان آخرین نفر کاروان ایران صاحب سهمیه 
المپیک شد، در آلمان به تمرینات خود ادامه داد و از آلمان عازم پاریس شد. 
این در حالی است که گامر دیلانچیان، سرمربی تیم ملی شنا از راه دور در 
جریان تمرینات شناگر کشورمان بود تا همه چیز با نظر سرمربی پیش برود. 
اگرچه باید گفت که سرمربی تیم ملی به المپیک پاریس اعزام نخواهد شد. 
او در گفت وگو با »فرهیختگان« تاکید کرد با وجود اینکه شنا در ماده صدمتر 
کرال سینه کار بسیار سختی است اما به دلیل ثبت رکوردهای خوب سامیار 
عبدلـــی در تمریناتـــش، به ارتقای رکورد در المپیک پاریس امیدوار اســـت. 
هدف شـــناگر کشـــورمان در المپیک ارتقای رکورد و شـــنا کردن زیر 50 ثانیه 
است. هدفی بزرگ که از نظر سرمربی تیم ملی، خیلی دور از انتظار نیست.

گرفتن ســـهمیه شـــنا کار بســـیار سختی است و امســـال آقای عبدلی موفق به گرفتن 
سهمیه یونیورسالیتی  شد.

ما معمولا آن یک سهمیه را داریم. دوست داشتیم بدون وایلد کارت و با سهمیه 

مستقیم باشد ولی با توجه به اینکه امسال ورودی های المپیک را نسبت به ادوار 
گذشته خیلی کم کردند، کار خیلی سخت شد و سطح افرادی که می توانستند 
ورودی بگیرند، خیلی فرق کرد. اگر همه شرایط طبق ادوار گذشته بود، می توانستیم 
در دو یا سه رشته ورودی داشته باشیم و شاید با چند نماینده در المپیک شرکت 
می کردیم، ولی امسال این اتفاق افتاد و ورودی ها  کم شد تا نهایتا با این سهمیه 
در المپیک پاریس شرکت کنیم. اما باید شرایطی را فراهم کنیم که شنای ایران 
نیاز به این سهمیه ها نداشته باشد و بتواند ورودی مستقیم به المپیک را بگیرد.

چند روز بیشـــتر تا شـــروع مســـابقه ســـامیار عبدلی باقی نمانده اســـت. از شرایط او 
راضی هستید؟

بله. خدا را شـــکر شـــرایط خوبی دارد. در جریان تمرینش هســـتم و باید بگویم با 
توجه به تمرین شکسته صد متری که انجام داده، رکورد خوبی را ثبت کرده است. 
امیدواریم اگر اتفاق خاصی نیفتد، بتواند رکورد خوبی را هم در المپیک ثبت کند 
و رکورد کشور را ارتقا ببخشد. امیدوارم در این چند روز همه چیز خوب پیش رود 

تا نتیجه خوبی برای شنا رقم بخورد.

شرایط اعزام خودتان چطور شد؟ به پاریس اعزام می شوید؟
نه متاسفانه.

به نظر در ماده ای مثل کرال صدمتر کار ســـخت تری داریم. ســـخت ترین رقیب ما 
چه کشوری است؟

خیلی از کشورها شرایط بسیار خوبی در شنا و به خصوص کرال صدمتر دارند. 
کشور ایالات متحده دو شناگر دارد، چین دو شناگر خوب دارد، ژاپن، استرالیا 
... کشورهایی هستند که صاحب سبک هستند. صد متر آزاد هم شنایی است  و
که فراگیر است و نمایندگان خیلی خوبی دارد. از سوی دیگر کشورهایی که یک 
سطح پایین تر از کشورهای بزرگ و پیشرفته هستند هم تک ستاره هایی دارند که 
نمی توان به سادگی از کنار آنها عبور کرد و آنها در رشته ای مانند صد متر فعالیت 
می کنند. این کار ما را خیلی سخت می کند؛ به خصوص اینکه هر کشور هم دو 
نماینده خواهد داشت و این تعداد رقبا را هم بالا می برد. یعنی دقیقا حرفی که شما 
گفتید، کار ما در ماده صدمتر خیلی سخت است و هم کشورهای صاحب نام 

و هم ستاره هایی از دیگر کشورها در صدمتر شرکت می کنند.

با توجه به تمام تلاش ها، خودتان چقدر به ارتقای رکورد امیدوار هستید؟
یاد.  با توجه به آخرین اوضاع تمرینی که از ســـامیار داشـــتیم و  خیلی خیلی ز
، سامیار عبدلی می تواند رکورد خیلی خوبی  ثبت رکوردهای جدید توسط او
یم که بتواند صدمتر آزاد را  را حتـــی بـــرای اولین بار ثبت کند و بســـیار امیدوار

زیر 50 ثانیه شنا کند.

گویا AFC ورزشگاه تختی را تایید نکرد و حالا اگر آزادی آماده نشود، سرخابی ها باید ورزشگاه جدیدی معرفی کنند

میزبانی آسیایی خارج از تهران؟
دوری از آزادی، شاید فقط یک نیم فصل

گامر دیلانچیان در گفت وگو با »فرهیختگان«: رقابت در صد متر کرال سینه کار بسیار سختی است

به ارتقای رکورد عبدلی در المپیک پاریس امیدوارم
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محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

روز نخست المپیک 2024 پاریس

کامی شمشیربازی و صعود مجلل   نا
به گروه شانس مجدد

یس شروع  کاروان ایران در نخستین روز رقابت های المپیک 2024 پار
گر چه مشـــخص بود نمایندگان ما در این  چندان خوبی نداشـــت و ا
روز با قرعه ســـختی روبه رو هســـتند اما درنهایت عملکرد بیشتر آنها 
منجـــر بـــه صعـــود به مراحـــل بالاتر نشـــد. فاطمه مجلـــل در قایقرانی 
نخســـتین نماینده کشـــورمان در این مســـابقات بود که رقابت خود را 
در مرحلـــه گروهـــی رویینگ یک نفره ســـنگین وزن زنـــان آغاز کرد که 
درنهایت با زمان ۸ دقیقه و 1 ثانیه و ۳0 صدم ثانیه چهارم شـــد و به 

گروه شانس مجدد رفت. 
یس نداشـــت و هر ســـه نماینده  ی امـــا روز خوبـــی در پار شمشـــیرباز
انفـــرادی مـــا در اســـلحه ســـابر بـــا شکســـت برابـــر رقبای خـــود از دور 
مســـابقات کنار رفتند. ابتدا محمد فتوحی در مرحله یک ســـی و دوم 
نهایی مقابل شمشـــیرباز مکزیک با نتیجه 15 بر 1۳ شکســـت خورد 
ی ایران در  کدامن دیگـــر نماینده شمشـــیرباز و حـــذف شـــد. علی پا
« از ژاپن رفت  مرحله یک شـــانزدهم نهایی به مصاف »یوشـــیدا کنتو
و با نتیجه 15 بر 11 پیروز شـــد، اما در مرحله بعد مقابل اوه ســـانکوگ 
از کره جنوبی با نتیجه 15 بر 10 شکست خورد و حذف شد. محمد 
رهبری نیز در مرحله یک شانزدهم نهایی مقابل سباستین پاتریک از 

فرانسه با نتیجه 15 بر 1۳ شکست خورد و حذف شد. 
ی  ی نیز هانیه رســـتمیان به عنوان اولین نماینده تیرانداز در تیرانداز
یس در خط آتش  ی های المپیک 2024 پار ایران در نخستین روز از باز
تپانچه بادی ایســـتاد. او با 571.16 امتیاز در بین 44 شـــرکت کننده 

در رده بیست و دوم ایستاد و از رسیدن به فینال این ماده بازماند. 

مقدماتی جام جهانی هم فعلا در آزادی منتفی است

 ایران در نقش جهان 
از قرقیزها میزبانی می کند

تیم ملی ایران در هفته اول دور ســـوم مقدماتی جام جهانی 2026 روز 
15 شـــهریور در حالـــی به مصاف قرقیزســـتان خواهـــد رفت که مکان 
ی این دیدار در ورزشگاه آزادی در هاله ای از ابهام قرار گرفته و  برگزار
این احتمال وجود خواهد داشت که این مسابقه به ورزشگاه دیگری 
منتقل شـــود. پیش از این نبی، سرپرســـت تیم ملی اعلام کرده بود به 
احتمـــال فـــراوان دیدار ایران و قرقیزســـتان در راه جام جهانی 2026 در 
ی در حاشـــیه  ورزشـــگاه نقش جهـــان اصفهان برگزار خواهد شـــد. و
ی  ی ورزشگاه ها از احتمال برگزار نهمین جلسه ستاد استاندارد ساز
ی تیم ملی مقابل قرقیزســـتان در ورزشـــگاه نقش جهان اصفهان  باز
به دلیـــل آماده نبودن اســـتادیوم آزادی خبـــر داده بود. این در صورتی 
است که طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان«، امید چندانی به 
رسیدن ورزشگاه آزادی برای میزبانی از تیم ملی وجود ندارد و همین 
 AFC موضوع باعث شده تا فدراسیون فوتبال اخیرا در نامه ای برای
ی دیدار  بـــه میزبانی ورزشـــگاه نقش جهـــان اصفهان به منظور برگـــزار
ایران و قرقیزســـتان اشـــاره کرده و این ورزشـــگاه را به عنوان ورزشـــگاه 

جایگزین آزادی معرفی کند. 

پشت پرده دیر اضافه شدن برخی آبی ها 
به تمرین پیش فصل

اول تسویه حساب بعد حضور در تمرین
ی ترکیه  تیم فوتبال اســـتقلال عصر روز گذشـــته در حالی راهی اردو
یکنان این تیم دیرتر از موعـــد مقرر به تمرینات  شـــد کـــه برخـــی از باز
پیش فصل آبی پوشـــان اضافه شـــدند تا در مدت زمان نســـبتا قابل 
یکنان برای  ی پیش فصل، ایـــن باز ینـــات آماده ســـاز توجهـــی در تمر
ی و هماهنگی از دســـترس نکونام خارج باشـــند. در این  آماده ســـاز
کره با  یکنان استقلال در مذا خصوص خبر می رسد این دسته از باز
مدیران این باشـــگاه برای توافق به منظور تمدید قرارداد این شـــرط را 
مطرح کرده اند تا ابتدا باشـــگاه مطالبات دو فصل قبل آنها را تســـویه 
کرده تا پس از آن قرارداد خود را تمدید کنند. بنابراین مدیریت باشگاه 
بـــا پرداخت این مطالبات، مقدمات تمدید و بازگشـــت این دســـته 
یکنـــان بـــه تمریـــن را فراهـــم کرده تا آنها طی روزهای گذشـــته به  از باز
یکنان  ی از باز تمرینات پیش فصل اضافه شوند. گفتنی است بسیار
اســـتقلال از دو فصـــل قبـــل رقم قابل توجهی از قراردادشـــان را از این 

باشگاه طلبکار بودند. 

اورونوف دست از تک روی برمی دارد؟

گاریدو به ستاره ازبک استراحت می دهد
بازیکنان پرسپولیس در تمرینات این تیم به هیچ عنوان اجازه کار اضافی 
با توپ را ندارند و هر بازیکنی صاحب توپ می شود در اولین فرصت باید 
آن را در اختیار بازیکنان کناری اش قرار دهد. اما در عین حال گاریدو به 
شدت علاقه مند به فوتبال تهاجمی است و اعتقاد دارد تیمش باید از 
کناره ها و عمق حریفانش را تحت فشار قرار دهد. اما در بین بازیکنان 
پرسپولیس اوستون اورونوف علاقه زیادی به کار توپ و به نوعی تکروی 
دارد. در زمان اوسمار او مخالفتی با این قضیه نداشت و اورونوف بارها 
با خلاقیت های فردی هم زمینه ساز حملات تیمش می شد و در عین 
حال نیز کم توپ لو نمی داد. اما به نظر می آید گاریدو این سبک بازی 
اورونوف را چندان نپسندد و کار گروهی را به خلاقیت های فردی ترجیح 
دهد. موضوعی که احتمالا کار اورونوف را در پرســـپولیس ســـخت تر از 
قبل خواهد کرد. هر چند وجود چنین بازیکنانی که یک تنه می توانند به 
قلب حریف زده و گره بازی را باز کنند برای هر تیمی نعمت است. در 
حال حاضر اورونوف همراه با تیم المپیک کشورش در پاریس است و 
گاریدو امیدوار است که او زودتر به ایران برگشته و در تمرینات شرکت 
کند. هر چند ســـرمربی اســـپانیایی قصد دارد بعد از حذف ازبکستان 

چند روزی به ستاره جوان تیمش استراحت دهد.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار

دروازه بانی که خودش را جانشین مناسب بیرو می داند

گوهری؛ حاشیه ساز جدید پرسپولیس
احمد گوهری، دروازه بان پرســـپولیس با وجود اینکه یک فصل دیگر با این باشـــگاه قرارداد دارد حاضر به ماندن در جمع سرخپوشـــان نیســـت و 
نغمه جدایی ســـر داده اســـت. این در شـــرایطی اســـت که باشگاه پرســـپولیس هنوز نتوانسته جانشین مطمئنی برای علیرضا بیرانوند پیدا کند. 
کی است. از  جالب اینجاســـت که گوهری خودش را بهترین گزینه برای جانشـــینی بیرانوند می داند و از اینکه مورد اعتماد باشـــگاه نیســـت شـــا
ی خواسته اند زودتر تکلیفش را مشخص کند.  ک خواهان جذب او هستند و از و طرفی برخی از باشگاه های لیگ برتری ازجمله آلومینیوم ارا
گر قرار اســـت به دنبال دروازه بان خارجی باشند، رضایتنامه او را صادر کنند تا  گوهری روز گذشـــته با حضور در باشـــگاه پرســـپولیس اعلام کرد ا
بتواند تیم جدیدش را معرفی کند. در شـــرایط فعلی پرســـپولیس حداقل تا زمانی که دروازه بان جدیدی به خدمت نگرفته رضایتنامه گوهری را 

صادر نخواهد کرد و در صورت جذب دروازه بان دیگری قصد دارد گوهری را به تیم های خواهانش بفروشد. 

بابایی ذخیره مطمئن برای ایوب

نعمتی منتظر پرسپولیس
کتور رفت تا به نوعی به مخالفانش  سیامک نعمتی که تابستان گذشته از سوی یحیی گل محمدی از جمع سرخپوشان کنار گذاشته شد به ترا
ثابت کند که در حقش اشـــتباه کرده اند، اما در این تیم هم چندان موفق نبود و درنهایت قراردادش تمدید نشـــد. با رفتن دانیال اســـماعیلی فر 
و وحدت حنانوف از پرسپولیس، نعمتی امیدوار بوده و هست که بتواند به پرسپولیس برگشته و در پست دفاع راست برای این تیم به میدان 
یکن ثابت برای پست دفاع راست جذب  برود که این شرایط برای او فراهم نشده است. در حال حاضر پرسپولیس ایوب العملود را به عنوان باز
یکن جوان این تیم اســـت که در تمرینات خوب کار کرده اســـت. با این حال نعمتی امیدوار اســـت که شـــرایط  کرده و ذخیره او نیز بابایی، باز
یادی  ینگر چپ و راست را هم دارد اما در این پست هم ترافیک ز ی در پست و برای بازگشتش به جمع سرخپوشان فراهم شود. او قابلیت باز
یکن جدید همچنان جا دارد و از این لحاظ مشکلی وجود ندارد.  گفته نماند لیست بزرگسالان پرسپولیس برای باز در پرسپولیس وجود دارد. نا
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